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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: 2013. május 29-én Dunaalmás Község Önkormányzata Képviselő-testülete  

ülésén.   
 
Helye: Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme 

       

Jelen vannak: Czeglédi Zoltán polgármester 

               Ifj. Simon Zoltán alpolgármester        

               Juhász István képviselő   

                     László Jánosné képviselő 

                     Kissné Kaszás Márta képviselő                      

                     Simon Zoltán képviselő     

                     Vajas Zoltán képviselő 

 

Meghívottak és jelen vannak: Adolf  Józsefné kirendeltség vezető 

                                                  Horváth Tiborné HVB Elnök  

                                                  Hopka Lajosné HVB tag 

                                                  Harcsa Miklósné HVB tag 

 

                                                                            
Czeglédi Zoltán polgármester: Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy Barsi Olga  

képviselő asszony lemondott képviselői tisztségéről. A Helyi Választási Bizottság a 

lemondás miatt ülést tartott. A HVB elnöki tisztségben is változás volt, Szódáné Imre 

Márta lemondása miatt a bizottság Horváth Tibornét választotta elnöknek. Kéri a HVB 

Elnökét, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet a bizottsági ülésről.                                          

 

Horváth Tiborné HVB Elnök: Tisztelt Képviselő-testület, a Helyi Választási Bizottság 

megtartotta a mai nap folyamán az ülését. A 2010. október 3-án megtartott 

önkormányzati választás jegyzőkönyve alapján megállapította, hogy a lemondott Barsi 

Olga képviselő helyére az érvényes szavazatok alapján Kissné Kaszás Márta képviselő 

asszony lép, mert Csórik Melinda külföldön tartózkodik és írásban jelezte, hogy nem 

tudja vállalni a képviselői munkát. Kissné Kaszás Márta a bizottság átadta a megbízó 

levelet.  

Megkérte a Polgármester Urat, hogy az eskütétel levezetésére. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Megkérnék mindenkit, hogy álljon fel. 
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ESKÜTÉTEL 

 
Kissné Kaszás Márta képviselő Czeglédi Zoltán polgármester után mondja az eskü 
szövegét. 
   

A HVB elnöke és tagjai távoznak a képviselő-testületi ülésről. 
 
Czeglédi Zoltán polgármester: Gratulált a képviselő asszonynak és jó munkát kívánt 

18.00 órakor megnyitja az ülést. Köszönti a megjelent  képviselőket   és a vendégeket. 

Megállapítja, hogy a  testület határozatképes, mert a 7 képviselő közül, 6 fő jelen van. 

Megkérdezi, hogy a beterjesztett napirendi pontokkal kapcsolatban van-e valakinek 

észrevétele. Döntéshozatalban részt vevők száma 6, kéri, hogy aki a beterjesztett 

napirendi pontokkal -   
 

Napirend:                               

1)  Képviselői megbízás. 

          Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

                            Horváth Tiborné HVB Elnök 

          Bizottsági Tagság 

 

  2)   A 2013. évi költségvetésről szóló 1/2013.(I.31.) önkormányzati rendelet   

          módosítása. 

          Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

          Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

3)  Beszámoló a 2012. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról. 

        Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

 4) Vízi közműkezelői/tulajdonosi hozzájárulás. 

        Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

Egyebek: 

 

5)  Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző  

      testületi ülés óta  eltelt időszak eseményeiről. 

        Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

                                                                                 
- egyetért, az kézfeltartással jelezze. 

 

A jelenlévő 6 képviselő  egyhangú , 6 igen szavazattal elfogadja  a mai  ülés napirendjét 

és az alábbi határozatot hozza. 
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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 54/2013. (V.29.) határozata 

a 2013. május 29-i testületi ülésen tárgyalandó napirendi pontok meghatározásáról 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai ülésén az alábbi 

napirendi pontokat tárgyalja: 

 

Napirend:                               

1) Képviselői megbízás. 

       Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

                         Horváth Tiborné HVB Elnök 

       Bizottsági Tagság 

 

  2)  A 2013. évi költségvetésről szóló 1/2013.(I.31.) önkormányzati rendelet   

   módosítása. 

   Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

   Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

3)    Beszámoló a 2012. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok    

 ellátásáról. 

       Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

   Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

 4)  Vízi közműkezelői/tulajdonosi hozzájárulás. 

       Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

   Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

Egyebek: 

 

5)  Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző  

      testületi ülés óta  eltelt időszak eseményeiről. 

      Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

  Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

                                                                                 
Czeglédi Zoltán polgármester: Következőkben bizottsági tag választásra kerül sor, 

Műszaki, Területfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság külsős tagjaként Fazekas 

István úr venne részt a bizottságban. Megkérem a bizottság elnökét, hogy néhány 

mondatban mutassa be Fazekas urat. 

 

Simon Zoltán képviselő: köszöntünk körünkben István. Azért esett a választásunk 

Fazekas úrra, mert dunaalmási lakos, itt született, tudja a körülményeket. Nagyon sok 

dologban szakmailag tud segíteni a faluban, mérnöki végzettsége van. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Fazekas úr vállalja a megbízást? 

 

Fazekas István külső tag: igen. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: köszönjük szépen, döntéshozatalban részt vevők száma 

6, kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal -  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.      Megválasztja a Műszaki, Területfejlesztési, és Környezetvédelmi Bizottság   

        külsős tagjának Fazekas Istvánt. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze. Köszönöm, egyhangúan elfogadta a testület 

a bizottsági tagságra tett javaslatot. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal a Műszaki, 

Területfejlesztési, és Környezetvédelmi Bizottság tagjának megválasztásáról az alábbi 

határozatot hozta 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 55/2013. (V.29.) határozata 

a Műszaki, Területfejlesztési, és Környezetvédelmi Bizottság tagjának 

megválasztásáról 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1.      Megválasztja a Műszaki, Területfejlesztési, és Környezetvédelmi Bizottság  

        külsős tagjának Fazekas Istvánt. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

Fazekas István a Műszaki, Területfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság külső 
tagja Czeglédi Zoltán polgármester után mondja az eskü szövegét. 
 

Simon Zoltán képviselő: üdvözlünk körünkben. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: még egy kérdést kell rendeznünk. Javaslom, hogy  

Kissné Kaszás Mártát a Pénzügyi Bizottsági tagságra és a bizottság elnöki tisztségére 

jelöljük.  

 

Kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
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1.      Megválasztja a Pénzügyi  Bizottság tagjának Kissné Kaszás Mártát. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

- egyetért kézfeltartással jelezze. 

 

Döntéshozatalban részt vevők száma 6, köszönöm, egyhangúan elfogadta a testület a 

bizottsági tagságra tett javaslatot. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal a 

Pénzügyi Bizottság tagjának megválasztásáról az alábbi határozatot hozta 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 56/2013. (V.29.) határozata 

a Pénzügy Bizottság tagjának megválasztásáról 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.      Megválasztja a Pénzügyi  Bizottság tagjának Kissné Kaszás Mártát. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

Simon Zoltán képviselő: szeretném bejelenteni, hogy a Pénzügyi Bizottság már 

kültagot is keresett, Domján János személyében és vállalja is a kültagságot. 

Kirendeltség vezető asszonynak jeleztem, meg kellett volna már hívni az eskütételre. 

Legközelebbi mikor lesz ülés. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: munkaterv szerint augusztusban, de ha 

valamiről dönteni kell, akkor hamarabb. 

 

Simon Zoltán képviselő: kérésem, hogy akkor lehetőleg hamarabb, hogy be tudjon Ő is 

illeszkedni a bizottságba. Sok dolgunk lesz a nyár folyamán biztos. Elfogadjuk a 

Domján Jánost? 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: képviselői javaslatra, ha a képviselő-testület 

elfogadja, meg kell szavaztatni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Döntéshozatalban részt vevők száma 6, 

Kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
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1.   Megválasztja a Pénzügyi Bizottság külsős tagjának Domján Jánost. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen  1 tartózkodás 

szavazattal a Pénzügyi Bizottság külsős tagjának megválasztásáról az alábbi 

határozatot hozta 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 57/2013. (V.29.) határozata 

a Pénzügy Bizottság külsős tagjának megválasztásáról 

 

1.      Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete megválasztja a Pénzügyi  

        Bizottság külsős tagjának Domján Jánost. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Technikai szünetet rendelek el a 2. napirendi pont 

tárgyalása előtt, mert a rendelet módosítást a Pénzügyi Bizottságnak meg kell 

tárgyalnia. 

 

Juhász István képviselő úr megérkezett 

 

2) NAPIRENDI PONT 

A 2013. évi költségvetésről szóló 1/2013.  (I.31.) önkormányzati rendelet 

módosítása. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: A 2013. április 29-i rendelet módosításkor a 

törvény erejénél fogva megszűnt önálló Dunaalmási Polgármesteri Hivatal 

költségvetését építettük be a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésébe. 

Jelen rendeletmódosítással a központi költségvetés által a közművelődési feladatok 

ellátásához biztosított bérkompenzáció, kereset kiegészítés összegét bruttó 351 000 

Ft-ot, a pénzbeli szociális ellátásokat, így a foglalkoztatást helyettesítő támogatásnál 

2 503 000 Ft-ot, lakásfenntartási támogatásra 303 000 Ft-ot,  rendszeres szociális 

segélyre 70 000 Ft-ot vezettük át. 34 000 Ft kereset kiegészítést kaptunk a volt 

polgármesteri hivatal bérkeretéhez, ezt az összeget az önkormányzat bevételei között 

jelenítettük meg. Mindezek a bevételek a kiadási oldalon is megjelentek, a 

költségvetésünk főösszege mindkét oldalon a 125 754 000 Ft-ról, 132 772 Ft-ra 

változott. 
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A bevételi oldalon megjelentettük az előző évi pénzmaradványokat. A felhalmozási célú 

pénzmaradvány 418 000 Ft a „Tiszta Duna” pályázat megelőlegezett összege, amit a 

pályázatban meghatározott cél elmaradása miatt visszautaltunk, ez az összeg a kiadási 

oldalon a kötelezettségek között szerepel. 

Működési célú pénzmaradványunk 19 214 000 Ft. A pénzmaradvány túlnyomó része 

kötelezettségvállalással terhelt. 9 136 000 Ft-ot kaptunk 2012. december végén 

ÖNHIKI támogatásra, 2013. június 30-ig el kell számolnunk az pénzzel. A támogatás 

teljes összegét a közoktatási feladatok ellátására és a működéshez kapcsolódó 

számlák kifizetésére fordítottunk. 

A 4 164 000 Ft-ot a Kincstár utalt át a munkabérekre. Szabadon felhasználható 

pénzmaradványunk 5 914 000 Ft.  

A szabad pénzmaradvány felhasználására javaslatokat várunk a tisztelt képviselő-

testülettől. 

Szeretném elmondani a t. képviselő-testületnek, hogy a Tatai Közös Önkormányzati 

Hivatal létrejöttéhez kapcsolódóan a hivatali dolgozók munkaviszonyában változás 

történt, a rendkívüli munkavégzések miatt ki nem vett szabadságok kérdését rendezni 

kell. Írásban jeleztem a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjének, várom a 

válaszát a kifizetésre vonatkozóan. A hivatali változáshoz kapcsolódó átvezetéseket az 

augusztusi testületi ülésen az első félévi beszámolóval egyidőben tudjuk megtenni, 

kapcsolódva a Tatai Önkormányzat rendeletmódosításához. 

 

Simon Zoltán képviselő: az elhangzott, hogy 5.914 e Ft van pénzmaradvány, én ezt 

jeleztem a legutolsó pénzügyi, illetve a költségvetési előterjesztésnél, hogy a pénz 

benne van a költségvetésben. Ebből a majdnem 6 millió forintból, nekem volt egy 

javaslatom a Pénzügyi Bizottsági ülésen, mintegy 3 millió forintot a képviselők 

tisztelet díjára, erre az évre ebből a pénzből lehetne finanszírozni. Marad még 2.900 

e Ft, ebből a Mikovényi útra út kátyúzását szorgalmaznám, mert a teljes 

terjedelmében felaszfaltozni 5-6 m Ft sem lenne elegendő. Gyakorlatilag 100 

négyzetméter lenne az a terület, ami be lenne kátyúzva. Kirendeltség vezető asszony 

elmondása szerint 6 e Ft/ négyzetméter a kátyúzásnak az ára. 100 négyzetméteren 

600 e Ft-ot gondoltam. Javaslatom az volna, hogy még mindig megmarad 2 millió Ft,  

buszmegállókra lehetne költeni. Meg kellene nézni, hogy mibe kerülnek. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: 468 e Ft a legolcsóbb, ebbe nincs benne a pad és a 

telepítés. Van egy megoldás még, nem tudtam beszélni a vállalkozóval, nem kell nekünk 

egybe buszmegállót rendelni, hanem készítethetünk is. Elemenként megcsinálja a 

vállalkozó és a helyszínen csavarozza, vagy hegeszti, teljesen mindegy. Egybe marad a 

pénz, valószínűleg olcsóbban ki tudjuk hozni. Adjon árajánlatot.  

 

Simon Zoltán képviselő: a busz mindig ott áll meg ahol a tábla van, annak ott kell 

megállni.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: és azt ki mondta, hogy ott kell megállni a busznak? 

A tábla csak azért lesz, hogy tájékoztassa az utast, hogy hol jár a busz. 
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Simon Zoltán képviselő: az a tisztelet díj a képviselőknek már nagyon ildomos lenne, 

ha az önkormányzat ehhez hozzájárulna. Úgy gondoltam, hogy mivel az állam és a 

kormányunk is arra törekszik, hogy a pedagógusok és az orvosok is visszamenőleg 

megkapják a bérüket, én azt javaslom, hogy január elsejétől visszamenőleg a 

képviselők azt a bruttó 50 e Ft tiszteletdíjat kapják meg. Erre kérem a képviselő 

társaimat, hogy ezt szavazzák meg, hiszen mindannyiunk érdeke, hogy lehessen 

szankcionálni, hogy lehessen felelősségre vonni képviselőt, ha nem úgy végzi a 

munkáját. Az a kérésem, hogy gondoljátok át és azt kérem, hogy szavazzátok meg. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: jó ötletnek tartom a buszmegálló kérdést, öt 

buszmegállót  a bolti árral, 650 e Ft-tal számolva is a 3 m Ft, bőven be fogja takarni, 

de emellett még a felhasználás  összegére a következő javaslatot tenném. Mivel 

árvízre nem számoltunk plusz költséget, 1 m Ft-ot javasolnék árvízi védekezés 

költségeire félre tenni. Nem tudjuk, hogy mennyi víz jön, mit kell hirtelen vásárolnunk, 

amennyiben nem költjük el, nyilván át tudjuk csoportosítani. A másik dolog, már most 

szinte  elbírhatatlan, a szúnyog invázió. Jövő héten jön a Duna, amennyiben lemegy, 

még veszettebbül fognak támadni a  szúnyogok.  Az  egyebekben akartam elmondani, 

de akkor most tennék javaslatot. Komárom várossal és a környező Duna melletti 

településekkel,  8 településsel közösen tudunk pályázni a Magyar Turizmus Zrt. 

támogatására szúnyoggyérítés címén. Ötven  százalékos támogatást kapunk, a két 

irtásig nekünk bruttó 571.500,- Ft-ba kerülne, plusz, ami eddig még nem volt, erre az 

összegre a két szúnyogirtással számolva kétszer kell megfizetnünk a műszaki 

ellenőrzésnek a díját. Van egy szakértő, aki a permetezés után kijön és megállapítja, 

hogy az elvégzett szúnyogirtás ötven százalékos, hetven, kilencvenöt, vagy hány 

százalékba sikerült. Amennyiben nyolcvan százalék alatti, támogatást nem kapunk, 

nyilván nem fogunk fizetni sem a cégnek.  A műszaki ellenőr munkadíját számolva, az 

olyan 100 e Ft/alkalom. Így nem 570 e, hanem közel 800 e Ft-ba kerül. Ezt viszont 

meg kell csinálnunk. A Hiltop környékén is érezni az inváziót, mint már nálunk is. Évekig 

nem lehetett fönt a dombon érezni, hanem csak a Duna menti környéken. Erre is 

különítsünk el pénzt és az nem a tartalékból megy, mert az véges. Nagyon keveset 

terveztünk. Plusz, ha van pénzünk, mutassunk valamit a községnek, igen, takarékosan 

éltünk, most tudunk már valamit fejleszteni.  A buszmegálló ragyogó ötlet több 

szempontból, mert ami van, nem tölti be a funkcióját. Ami van buszmegálló, erősebben 

meglöknénk összedőlne már. Olyat  kell vennünk ami hosszú évekig ellátja a funkcióját.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: a buszmegállóval kapcsolatban lenne olyan 

javaslatom, hogy árajánlaton kérjünk be a dunaalmási vállalkozótól külön anyagra, külön 

munkadíjra kérjük, mert  ha megmondják, hogy miből mennyi kell, én is tudok segíteni, 

hogy annak az ára kevesebb legyen. Be tudom szerezni, én is hozok árajánlatot. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nem akarok titkolózni, a Csicsai Petire gondoltam. 

Ugyanebből a célból, hogy ezt  a munkát tudja végezni, kérte a rendezési tervnek a 

módosítását és mi jóvá hagytuk. Oda-vissza alapon, várjuk már mi is tőle, hogy Ő meg 

segítsen nekünk ebben.  
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Simon Zoltán képviselő: kellenek olyan rajzok, amin mi is el tudunk igazodni. 

Beilleszkedik-e, hogyan néz ki az a buszmegálló, amit le akar gyártani. Amit a 

prospektusból kinézünk, azt látjuk, hogy néz ki. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nyomtatok ki mindenkinek buszmegálló mintákat, ami 

az országban itt-ott megtalálható. Bökjünk ki egyre, ami a legtöbb szavazatot kap, azt 

gyártatjuk le.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: ne felejtsük el, hogy az egyedileg gyártott 

buszmegálló többe kerül. 

 

Vajas Zoltán képviselő: a régi fa buszmegállóba lehet padot csináltatni.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: arról később fogunk dönteni, hogy melyiket válasszuk. 

Megkérném a képviselő társaimat, hogy szóljatok hozzá ahhoz, amit képviselő úr 

mondott, és ahhoz, amit én mondtam, hogy nehogy megint az legyen, hogy én akarok 

dönteni. 

 

Simon Zoltán képviselő: mivel a pénzügyi bizottsági ülésen is egyöntetűen támogatták 

ezt a kérdést, bizonyára a testület is el fogja fogadni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: én úgy látnám jónak Zoli, óriási támadást kaptunk már. 

 

Simon Zoltán képviselő: engem a támadás nem érdekel, azért sem támadtak, hogy 

húsz évig egy fillért sem kapunk, azért se támadjanak, hogy most kapunk. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: engem az érdekel, hogy végre van pénzünk és ne 

szórjuk szét. 

 

Simon Zoltán képviselő: ez nem szétszórás, jár a tiszteletdíj a képviselőknek. 

Mindenhol megkapják, ahol van pénz. Eddig azért nem kaptunk, mert nem volt rá pénz, 

mindenkinek kitömjük a zsebét, idejön valaki, százezreket kap ezért, meg azért, mert 

adott egy ajánlatot, a képviselő meg itt görcsöl havonta, évente egy huncut fillér 

nélkül, hülyéknek néznek bennünket. Nincs lehetőségünk, nincs tisztelet arra, hogy itt 

dolgozunk és kapjunk érte pénzt. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: én egyetértek azzal, hogy legyen tiszteletdíj, ha van 

miből. 

 

Simon Zoltán képviselő: most van miből. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: most mondtuk, hogy szükség lenne öt buszmegállóra. 

 

Simon Zoltán képviselő: ez a szúnyogirtás is felesleges, csak pazaroljuk a pénzt. 

Értelmetlenné válik a Mikovényi útnak  a beruházására, ott 600 e Ft-ér nem tudja 
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megcsinálni a vállalkozó neki se álljon. Ebből a pénzből, ami megvan, ez már benne volt 

a költségvetésbe tavasszal is. Mindig arra hivatkoztunk, hogy erre is kell, meg arra is 

kell, azt mondtuk, jó rendbe van. Most már itt a pénz, itt látható, kézzel fogható. Ez 

jár a képviselőknek. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: a 914-be benne van a teleknek az eladás is?  

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: nem. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: nincs. Mert annak idején, amikor volt a teleknek az 

eladásáról, akkor azt beszéltük meg, hogy a pénzt, amit kapunk, az utaknak a 

felújítására fogjuk használni. Akkor nem tudom, min vitatkozunk.  

 

László Jánosné képviselő: abszolút nincs értelme, hogy most megint be lesz foltozva.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: emlékezzél vissza rá, hogy én akkor is azt 

mondtam, hogy azt le kellene gyalulni és azt telibe kellene aszfaltozni. 

 

László Jánosné képviselő: ez egyértelmű.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a legolcsóbb árajánlat is már olyan rétegre van, ami 

nem fog 2-3 év múlva kikopni, 6 centis réteg, jobbra és balra a kereszteződéstől, 

illetve a kanyar közepétől 3 méter, jobbra pedig ahol a csőtörés volt, vékony réteg 

kerül nem 6 centi, ezt egybevéve, majdnem 5 millió 200 e Ft plusz ÁFA. Ez a 

legolcsóbb ajánlatunk eddig. És akkor a teljes útfelület fel van újítva. Árajánlatot 

folyamatosan kérek, ma voltak ketten. Ez a legolcsóbb eddig. Jó minőségű aszfalt út 

volt amikor megcsinálták. 

Csatornától jobb oldalra annyira el van töredezve az aszfalt, hogy azt nem lehet 

kátyúzni. 

 

Simon Zoltán képviselő: az nem jelent semmit. A Tatai út nézzétek meg, hogy milyen 

gyönyörűen meg van kátyúzva.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: fogunk mi is kérni csak kátyúzásra is árajánlatot.  

 

Simon Zoltán képviselő: egy szónak is száz a vége, arra nekünk a pénzünk nem lesz 

következő időben sem, hogy a Mikovényi utat teljes szélességében megcsináltassuk, 

viszont a kátyúzással ugyanannyi ideig el van és egy tized részére fog kerülni. Van 

lehetőségünk teljes egészében is megcsinálni, amennyiben a régi óvodát, vagy az 

iskolát bérleménybe ki tudjuk adni, vagy eladásra, vagy a rendőrlakást el tudjuk adni, 

fog összejönni pénzünk, csak  meg kell indítani ezeket az eljárásokat.  Három éve 

mondom mindig, hogy hozzunk egy tizenöt zsák hideg burkolatot, és két ember, két 

délelőtt egy bedöngölővel olyan utat csinál, hogy megszólal.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: erre az útfelújításra nem lehet valahol pályázni. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: egyelőre úgy néz ki, hogy jövőre sem fognak kiírni 

erre.  

 

Simon Zoltán képviselő: ez a pénz, ami itt megvan, erre nem kizsebelve az 

önkormányzatot, marad is pénz, a képviselő testületnek ez jár, viszont a buszmegálló, 

ha el is marad egy bizonyos ideig nem történt semmi baj. Viszont amit összeírtunk,  ez 

a pénz elég lenne. Nem mondhatná a falusi, hogy nem költünk a falura semmit. Mindig is 

a falura költöttük a pénz, az intézményekre. A faluba bejött pénzeket mindig vissza 

kellett volna forgatni a falura. Nem, felhasználták az intézményekre.  Működésre 

használták föl. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: az óvodai konyha működéséhez 14 m Ft-ot kell 

biztosítanunk az adóbevételünk terhére, mert annyira kevés az állami támogatás, 

egyébként nem tudjuk működtetni. Lehet,  hogy meg kell szüntetni a konyhát és úgy 

adjuk az ebédet, mert 14 m Ft az éves viszonylatban nagyon sok a konyha 

fenntartására. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: éppen az alpolgármester úrral beszéltük,  Kormánynak 

a döntése az EU díjjal kapcsolatban, valójában nem a vállalkozókat szívatja a kormány, 

hanem az önkormányzatokat. Mert a vállalkozó az adójából leírja, én meg nem láttam a 

törvényt, de miért ne hinném el az alpolgármester úrnak, amit mond, hogy az iparűzési 

adóból és a súlyadóból kedvezményt kap. Kvázi kit adóztat a kormány, nem a 

vállalkozókat, hanem az önkormányzatot. Ezt az adót mi szedjük be, és ez fog 

csökkenni ezzel. Már idén, amit még nem ismerünk. Elsejétől életbe lép.  

 

Simon Zoltán képviselő: csak az meg nem állapot, hogy állandóan a képviselői 

tiszteletdíj az a pont, amit el kell venni. A képviselői tiszteletdíj éppen úgy 

hozzátartozik a költségvetéshez, mint bármi más. Most eljött az ideje annak, hogy 

lehetőség van rá, a képviselők kapják a tisztelet díjat. A törvény biztosítja,  nem 

törvénytelenséget akarok kérni, a törvény által biztosított tiszteletdíjnak egy részét. 

Erre kérem a képviselő társaimat, hogy ezt gondolják át. Most lehetőség van rá, mert  

marad pénzük is fejleszteni, meg felújítani is. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: a teleknek az eladásából mikor lesz valami. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a szerződés már elkészült, egyeztetni fogjuk a 

szöveget és valószínű, hogy két héten belül alá fogjuk tudni írni. 

 

Juhász István képviselő: a képviselői tiszteletdíjról az a véleményem, hogy jogosnak 

tartom, nagyon jó lenne felvenni vitathatatlanul mindenkinek, ha nem ilyen helyzetbe 

lenne a falu. A mi falunk nem egy gazdag falu, ezer hely lenne, ahová be lehetne tenni 

ezt a pénzt. Én személy szerint nem tudnám felvenni jó szívvel,  mert sok más hely 

van,  ahová ezt be lehetne tenni. Én elvállaltam ezt a képviselői státuszt, nyilván annak 
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tudatában vállaltam el, hogy ezért nem kapok tiszteletdíjat. Úgy, hogy én arra fogok 

szavazni, hogy ne kapjunk továbbra sem tiszteletdíjat. 

 

Simon Zoltán képviselő: Juhász úr nem akarok személyeskedni, de 2001-ben 1 m Ft 

tiszteletdíjat vett fel egy év alatt.  

 

Juhász István képviselő: nem. 

 

Simon Zoltán képviselő: elhozzam megmutatni? 

 

Juhász István képviselő: feltétlen.  

 

Simon Zoltán képviselő: mindenki 1 m Ft-ot vett fel, még 100 e Ft költségtérítést is 

fölvettetek minden évben. 

 

Juhász István képviselő: ezt visszautasítom. 

 

Simon Zoltán képviselő: elhozom a kimutatást, a hivatal mutatta ki. Ollé tanár úr a 8 

év alatt 8 m Ft-ot vitt haza. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: bocsánat, én úgy gondolom, hogy a múltnak semmi köze 

a jelenhez, a költségvetésünkhöz, az akkori költségvetés megengedte. 

 

Simon Zoltán képviselő: azért mondom, Juhász úr mondatára mondom, hogy neki nem 

volna bőr a képén ezt a pénzt fölvenni. Akkor föl tudta az 1 m Ft-ot venni egy év alatt. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: mert ismeri a költségvetést.  

 

Simon Zoltán képviselő: amikor bekerültem már csak 20 e Ft bruttó volt, másfél évig. 

 

Juhász István képviselő: én azt mondtam, hogy nem venném fel jó szívvel.  

 

Simon Zoltán képviselő: szuvenír jogod eldönteni. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: van egy kimutatás, hogy  mikor mennyi 

tiszteletdíj volt. 

 

Simon Zoltán képviselő: én a 18 év alatt 360 e Ft-ot vettem fel, mások pedig 1 év 

alatt 1 milliót. Miről beszélünk, ez a 3 m Ft fogja bedönteni az önkormányzatot. 

Nincsen semmiféle sanszunk a faluba. 

 

Vajas Zoltán képviselő: a 3 millió az egész évre értve. 

 

Simon Zoltán képviselő: természetesen, egész évre vonatkozóan. Van rá lehetőség, 

gondoljátok át. Nem fogja bedönteni, sőt előre fogja vinni.  
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Czeglédi Zoltán polgármester: nem tudom mennyiben, mert nem fogunk tudni 

fejleszteni. 

 

Simon Zoltán képviselő: akkor, amikor 6 millió egy útépítés, mit kezdesz 3 millióval? 

Az a lehetőség sincs meg, hogy ingyen dolgozik az a 6 ember? 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: közel 6 millióról beszélünk.  

 

Simon Zoltán képviselő: de ez az 5 millió nem takarja be azt, amit akarsz.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: szavazásra tenném fel a kérdéseket, két részletben a 

szabad pénzmaradvány terhére javaslom, hogy 1 millió forintot különítsünk el az árvízi 

védekezésre, mert erre jelenleg nincs fedezetünk.  

 

Kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal – 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.      A 2012.  évi  pénzmaradványból elkülönít 1 millió forintot árvízi védekezésre. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze.  

 

Döntéshozatalban részt vevők száma 7, a jelenlévő képviselők 7 igen szavazattal 

elfogadták az 1 millió forint árvízi védekezésre történő elkülönítését.  

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal a 1 millió 

forint elkülönítéséről árvízi védekezésre az alábbi határozatot hozta 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 58/2013. (V.29.) határozata 

1 millió forint elkülönítéséről árvízi védekezésre. 

 

 Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.      A 2012. évi a pénzmaradványból elkülönít 1 millió forintot árvízi védekezésre. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 
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László Jánosné képviselő: a szúnyoggyérítést nem lehet megfelezni mondjuk, nem 

lehet, hogy egy irtás legyen? 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: így van kiírva a pályázat, 800 E Ft-ot kell biztosítanunk. 

Az önkormányzat szúnyoggyérítésre 50 %-os önrésszel pályázaton történő indulással 

kapcsolatos határozati javaslatot teszem fel szavazásra. 

 

Kéri, aki a beterjesztett határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.   50 %-os önrész biztosításával a 2012. évi pénzmaradvány terhére elkülönít  

     800 000 Ft-ot és részt vesz a szúnyoggyérítésre kiírt pályázaton. 

 

2.  Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

     Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

-egyetért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Döntéshozatalban részt vevők száma 7, a jelenlévő képviselők 4 igen és 1 nem, 2 

tartózkodás szavazattal elfogadják a szúnyoggyérítésre vonatkozó pályázatra 

vonatkozó javaslatot.  

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen, 1 nem, 2 tartózkodás 

szavazattal a szúnyoggyérítéshez kapcsolódó pályázatról az alábbi határozatot hozta 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 59/2013. (V.29.) határozata 

a szúnyoggyérítéshez kapcsolódó pályázatról 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.      50 %-os önrész biztosításával a 2012. évi pénzmaradvány terhére elkülönít  

        800 000 Ft-ot és részt vesz a szúnyoggyérítésre kiírt pályázaton. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: A tiszteletdíj bevezetéséhez kapcsolódó összeg 

elkülönítésére vonatkozó határozati javaslatot teszem fel szavazásra 

 

Kéri, hogy aki a beterjesztett határozati javaslattal - 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
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1.  A 2012. évi pénzmaradvány terhére elkülönít 3 000 000 Ft-ot képviselői  

    tiszteletdíjra. 

 

2.  Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

     Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

- egyetért, kézfeltartással jelezze 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Döntéshozatalban részt vevők száma 7, a jelenlévő 

képviselők 4 igen és 3 nem szavazattal elfogadják a tiszteletdíj bevezetéséhez 

kapcsolódó összeg elkülönítésére vonatkozó javaslatot.  

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen  3 nem szavazattal a  

tiszteletdíj bevezetéséhez kapcsolódó összeg elkülönítésére vonatkozó javaslatról az 

alábbi határozatot hozta 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 60/2013. (V.29.) határozata 

a tiszteletdíj bevezetéséhez kapcsolódó összeg elkülönítésére. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.   A 2012. évi pénzmaradvány terhére elkülönít 3 000 000 Ft-ot képviselői  

    tiszteletdíjra.  

 

2.  Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

     Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: 4 igen, 3 nem. A testület a pénzmaradvány 

terhére tiszteletdíjat vezet be, rendeletet kell alkotni, és külön testületi ülést kell 

összehívni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: A pénzügyi bizottság tárgyalta a rendelet módosítás 

tervezetet, és egyhangúan úgy döntött, hogy elfogadásra javasolja a testületnek. 

Kérdezem, hogy van-e kérdés a rendelet módosítással kapcsolatban. Nincs, kérem, 

hogy aki a beterjesztett rendelet tervezettel melynek pontos szövege 2000-1/2013. 

iktatószámú írásos előterjesztés szerinti -egyetért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Köszönöm, a jelenlévő 7 képviselő egyhangúan 7 igen szavazattal  az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2013.(V. 29.) 

önkormányzati rendelete Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (I.31.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

(a rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: hozzunk egy határozatot, hogy azt a pénzt ne 

lehessen másra felhasználni. Kettőmillió forintból az útfelújítást meg lehet valósítani. 

 

Simon Zoltán képviselő: volna nekem egy javaslatom, illetve volt egy határozati 

döntésünk arról, hogy a polgármester úr 500 e Ft-ig fizethet  ki. Volna egy javaslatom, 

hogy 200 e Ft-ra vegyük vissza, ha lehetséges visszavenni, mert úgy veszem észre, 

hogy a polgármester úr több esetbe túllépte a hatáskörét. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: tessék mondani akkor. 

 

Simon Zoltán képviselő: a futball bíró úr 100 E Ft, a kis újság megkérdezés nélkül 100 

e Ft. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: képviselő úr ezt megbeszéltük. 

 

Simon Zoltán képviselő: nem beszéltük meg. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az újság egy fillérbe nem került. 

 

Simon Zoltán képviselő: dehogynem került. A pénztárból ki van fizetve 10-10 E Ft-ok. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a bevételi oldalt is nézzük már meg. 

 

Simon Zoltán képviselő: milyen bevétel volt belőle? Volt belőle haszna az 

önkormányzatnak? 

 

3) NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a 2012. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség vezető: a gyermekvédelmi ellátásról szóló anyag a 

Gyermekvédelmi Szolgálat által készített része az új jogszabályi feltételeknek 

megfelelően készült el. Hozzátettük azokat az önkormányzatnál megmaradt 

segélyeket, illetve gyermekvédelmi ellátásokat, amiket mi végeztünk. Az anyag  átfogó 

képet mutat arról, hogy a község gyermekei milyen körülmények között élnek.  

Az anyagból láthatják a képviselők, hogy jó környezetben vannak a dunaalmási 

gyerekek. Azért merem mondani, mert védelembe vételre, sem más olyan intézkedésre 

nem került sor, ami más településen gyakran előfordul. Az tény, hogy fizetünk 

rendkívüli és rendszeres gyermekvédelmi támogatásokat, kedvezményeket, de ez 

minden más településen is megvan. Nincsenek olyan családok, akikkel probléma lenne, 

maximum a család anyagi körülményei miatt van úgymond veszélyeztetett gyerek.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: van-e kérdés. Amennyiben nincs, kéri, aki a  

beterjesztett  határozati javaslattal –  
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Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete elfogadja Dunaalmás Község 

2012. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó 

értékelést. 

Felelős: dr. Kórósi Emőke jegyző 

Határidő: Értelemszerűen 

 

egyetért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Köszönöm, a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal elfogadja  a javaslatot és az 

alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 61/2013. (V.29.) határozata 

Dunaalmás Község 2012. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról szóló átfogó értékeléséről. 
 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  elfogadja Dunaalmás Község 

2012. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó 

értékelést. 

 

Felelős: dr. Kórósi Emőke jegyző 

Határidő: Értelemszerűen 

 

4) NAPIRENDI PONT 

Vizi közműkezelői/tulajdonosi hozzájárulás. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: vízi közműkezelői/tulajdonosi hozzájárulásról 

falugyűlést is tartottunk és elmondta Botos úr, hogy a beruházás összegének 20 %-a 

fordítható vissza fejlesztésre. A dunaalmási gerincvezetékből maximum 400 métert 

tudnánk felújítani és kapnánk helyette egy olyan vizet, ami sokkal keményebb. Ismerve 

az összeget én arra teszek javaslatot, hogy ne járuljunk hozzá. Ettől függetlenül meg 

fogja csinálni az ÉDV Zrt. saját zsebre, de meg is állnak ott, nem kötik rá a hálózatot. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: a neszmélyiek milyen határozatot hoztak. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: ők szintén nemleges határozatot hoztak a 

polgármester úr tegnapi tájékoztatása szerint.  

 

Vajas Zoltán képviselő: és mi van a vezeték cserével, amit beígértek.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az teljesen független ettől. Gondolom, hogy jól fogunk 

dönteni.  

 

Simon Zoltán képviselő: biztos vagyok benne, hogy jól fogunk dönteni. 

 



 18 

Czeglédi Zoltán polgármester: kéri, aki a  beterjesztett  határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

Nem járul hozzá a Naszály-Dunaalmás ivóvíztáv-vezeték engedélyezési tervéhez 

kapcsolódó közmű üzemeltetői/kezelői hozzájáruló nyilatkozat kiadásához. 

 

Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Köszönöm, a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal elfogadja  a javaslatot és az 

alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 62/2013. (V.29.) határozata 

vízi közmű üzemeltetői/kezelői nyilatkozat kiadásáról  
 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

Nem járul hozzá a Naszály-Dunaalmás ivóvíztáv-vezeték engedélyezési tervéhez 

kapcsolódó közmű üzemeltetői/kezelői hozzájáruló nyilatkozat kiadásához. 

Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

Határidő: értelemszerűen  

 

Simon Zoltán képviselő: szorgalmazni kell, hogy legalább a Tatai utat cserélje ki, ha 

nem az Újtelep utcát csinálják, mert az lenne a legsürgősebb. 

 

  

5) NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi 

ülés óta eltelt időszak eseményeiről. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az elmúlt héten írásban tájékoztattam a 

Katasztrófavédelmi Megyei Igazgatóságát és az ÉDUVIZIG Igazgatóságát a Lilla 

forrás veszélyéről, tekintettel az árvízi helyzetre. Helyszíni szemrevételezés során 

jegyzőkönyvet vettünk fel. Nem csak saját  védelmünk érdekében, hanem az anyagi 

hozzájárulás érdekében is. Szintén múlt héten pénteken elvégeztünk egy próba fúrást 

a kútnál. Megdöbbentő eredményt hozott a fúrás.  Szívem szerint a tó közepén 

fúrattam volna. A fúrónak nem volt olyan áthidalója, hogy rá tudott volna állni. A kis tó 

mellett fúrtunk, közel 17 méterre fúrtunk le, a fúrószár kivételét követő 5 percben 

kiegyenlítődött a vízszint a lyukban és a kis tóban, vagyis a terület tele van vízzel. Az 

út mellett fúrnánk, akkor ugyanott van.  

 

Simon Zoltán képviselő: az egész rendszerben már az út alatt. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: valami oknál fogva a Bottlik Ferinél nem  kizárt,hogy 

ez a víz jött fel a pincében, március elején. Az ÉDUVIZIG-től szakvéleményt  fogok 

kérni, és írásba, hogy mennyire veszélyezteti a forrás a községet. A Steier féle 

5558/5-ös telek, melyre előszerződés történt és  a Steier úr kifizette 2006-ban  a 

közel 5 és fél millió forintot a telekvásárlásra és átutalt telekalakításra és kivonásra 

48 e Ft-ot az önkormányzat részére. Ez nem történt meg,  ezt és már korábbi ülésen a 

testületnek mondtam, hogy Steier úr felszólította az önkormányzatot, hogy fizesse 

vissza, ennek  következményeként bíztuk meg Konnát Attilát válaszlevéllel. Ott 

tartunk Steier visszavonta az igényét a telekárnak a visszafizetésére, minden 

megoldás érdekli, viszont nekem a telket ahhoz meg kell osztatni. Amit Ő kifizetett, 

az bejegyzésre kerüljön a Földhivatalnál. Erre az előszerződésre végleges szerződést 

kell kötni. Ha készen lesz a testülettel közösen megbeszéljük.  

Már eleve be van tervezve a véderdő. Már meglévő végerdő, nem jöhet számításba egy 

későbbi szerződés során erdő telepítésként. Ha most aláírjuk a szerződést én oda nem 

tehet megint erdőt, illetve a tervező. 

 

Simon Zoltán képviselő: ők oda szerették volna beilleszteni. Juhász úrnak ezt jobban 

kellene tudni, ő volt velük 2002-től 2006-ig. Én emlékszem rá pontosan. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Bencsik úr nevetséges áron vásárolta meg.  

 

Simon Zoltán képviselő: 24 Ft/négyzetméter. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: még ott is lesz kiadásunk, mert azt a telket meg kell 

osztatnunk. Ez megint egy örökölt probléma. 

 

Juhász István képviselő: többen szóltak nekem, hogy próbáljak eljárni, kérni a 

hivatal segítségét, hogy két oldalon legyenek lenyírva a bokrok. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: ezt egy féle képen tudjuk megcsinálni, egy vállalkozót 

meg kell kérni. Jövő hét hétfőtől egyetlen egy ember lesz. Egy ember nem tudja a 

falut nyírni.  

 

Juhász István képviselő: Orgona utca, Rigó utca, Csalogány utca, Galagonya  utca, 

Nyírfa utca és az annyira be van nőve. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: kéri, aki a  beterjesztett  határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

   Elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés  

   óta eltelt időszak eseményeiről szóló tájékoztatót. 

 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.  
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Köszönöm, a jelenlévő 7 képviselő 7 igen szavazattal elfogadja  a javaslatot és az 

alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 63/2013. (V.29.) határozata 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés óta eltelt 

időszak eseményeiről szóló tájékoztató elfogadásáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 

1. Elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés  

    óta eltelt időszak eseményeiről szóló tájékoztatót. 

 

Czeglédi Zoltán megköszönte a jelenlévőknek a részvételt és  19:30  órakor az ülést 

berekesztette. 

 

K. m. f. 

 

 

 

Czeglédi  Zoltán                                                                             dr. Kórósi Emőke 

  polgármester                                                                                      jegyző 

 

 

 

 


